

「DBS Omni 亞洲萬里通大抽獎」抽獎結果公佈

Announcement of DBS Omni Asia Miles Lucky draw Result

得獎客戶姓名 Name of winner	信用卡號碼 Credit card number
WANG XXXX	0377xxxxxxxx5006
SHAM PAK XXX	4518 xxxxxxxx0002
TU MAN XXX XXXXXX	4518 xxxxxxxx6009
TO TSZ XXXX	0377 xxxxxxxx4002
HUI TAN XX	4760 xxxxxxxx0002
KO KIT XXX	4518 xxxxxxxx2031
YAU CHING XX	4518 xxxxxxxx4006
WONG SUET XXXX	4518 xxxxxxxx2014
LEE XXXX	4518 xxxxxxxx0005
LAM KING XXX	4518 xxxxxxxx1007

領獎安排

所有得獎者會於 2 月 20 日收到得獎確認電郵，請於 2017 年 2 月 28 日前回覆該電郵以方便我們作出相關安排。

如所提供的資料正確，100,000 亞洲萬里通里數將於 2017 年 4 月 30 日前存入得獎者所提供的亞洲萬里通戶口。

註：若得獎者未能於指定日期前回覆有關資料，則當作自動放棄論。

Fulfillment arrangement

Winners will receive a confirmation email on 20 Feb 17, please reply that email on or before 28 Feb 17 for us to arrange fulfillment.

If all information provided is correct, the 100,000 Asia Miles will be credited to the designated Asia Miles account which provided by the winner.

Remarks:

Winner will be treated as forfeit the prize if he/she does not reply the confirmation email before 28 Feb 17.

如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線 2290 8888。

For enquiries, please call our Customer Service Hotline at 2290 8888.

*須受條款及細則約束。

*Terms and conditions apply.

星展銀行（香港）有限公司

2017 年 2 月 23 日

DBS Bank (Hong Kong) Limited

23 February 2017